

RCEME



GEMRC

Adjudant, Frédéric Demers, CD 1

Après plus de 25 années de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et du Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), l'adjum Demers a pris sa retraite le 22 novembre 2023.

L'Adj Demers s'est enrôlé dans les FAC en 1996 comme Technicien en armement réserviste au sein du 55^e Bns du C.

En 1998, il transfère dans la Forces Régulière, toujours comme Technicien en armement, où il est muté au 5^e Bon SR afin de compléter sa formation sur l'armement. Il participera à l'opération PALLADIUM en Bosnie en 2002-2003.

Il est par la suite muté au 5^e Bns à la Cie de SVC. En avril 2005, il sera muté au 2R22R. En 2006, il est promu Cplc et est muté de nouveau au 5^e Bns où il participera à l'Op ATHENA, Afghanistan, en 2007-2008 et 2010-2011.

Promu au grade de Sgt en décembre 2010. Il est muté au 3R22R en 2011 à son retour de Op ATHENA. Après son cours de Sgt en avril 2012, il est muté au 31^e Bon Svc à London Ontario et détaché à Windsor.

Il est par la suite muté au 5^e RALC en 2017 où il participera à l'opération NABERIUS au Nigéria. En Juillet 2020 il est promu Adjudant et muté au 5^e Bns où il occupera la position de Cmdt de son Armes et senior tech armes.

Comme nouveau retraité des FAC l'Adj Demers demeurera dans la région de Québec où il s'est établi avec ses enfants Arnaud, Ophélie et Émile.



RCEME



GEMRC

Warrant Officer, Frédéric Demers, CD 1

After more than 34 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and The Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), WO Demers retired on 22 November 2023.

WO Demers enlisted in the FAC in 1996 as a reservist weapons technician within the 55th Bns of the C.

In 1998, he transferred to the Regular Forces, still as a Weapons Technician, where he was transferred to 5 Bon SR in order to complete his weapons training. He will participate in Operation PALLADIUM in Bosnia in 2002-2003.

He was subsequently transferred to 5 Svc Bn at the SVC Coy. In April 2005. He will be transferred to 2R22R. In 2006, he was promoted MCpl and transferred again to 5 Svc Bn where he participated in Op ATHENA, Afghanistan, in 2007-2008 as well as 2010-2011.

Promoted to the rank of Sgt in December 2010. He was transferred to 3R22R in 2011 upon his return from Op ATHENA. After his Sgt course in April 2012. He was transferred to 31 Svc Bn in London Ontario and posted to Windsor.

He was subsequently transferred to 5 RALC in 2017 where he participated in Operation NABERIUS in Nigeria. In July 2020 he was promoted to Warrant Officer and transferred to 5 Svc Bn where he will occupy the position of IC of Weapon Shop and appointed Senior Weapon Tech.

As a new retiree from the CAF, WO Demers will remain in the Quebec region where he has settled with his children Arnaud, Ophélie and Émile.

